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Zápisnica č. 1/2024 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Mikušovce, ktoré  

sa uskutočnilo dňa 30. januára 2024 o 16.00 h zasadačke KD Mikušovce podľa  

zákona 369/1990 Zb. §12 

 
 

Starostka: 

Eva Holbová 
 
Prítomní poslanci: 

Dušan Gašpárek 
Dušan Gregor 
Zuzana Pagáčová 
Andrea Tomanová  
Erika Faturíková 
Ján Jagrik 
Miriam Holancová 
 
Zapisovateľka: 
Ing. Lenka Gregorová – zamest. obce 
 
Ostatní: 

Ing. Alena Kolmanová – zamest. obce 
Alena Dobrodejová – hlavný kontrolór obce 
+  podľa prezenčnej listiny 
 
 
 
 

PROGRAM 

 

 

1.    Otvorenie 
2.    Schválenie programu zasadnutia 
3.    Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice      
4.    Sľub nového poslanca obecného zastupiteľstva 
5.    Informácia o plnení uznesení č. 51 – 66/2023 zo dňa 14.12.2023 
5.    Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu obce na rok 2024 - 2026 
6.    Návrh rozpočtového opatrenia č. 5/2023 
7.    Schválenie zásad hospodárenia s majetkom obce  
8.    Rôzne 
9.    Diskusia 
10.  Záver 

 

 

ROKOVANIE 

 

1./ Otvorenie 

Otvorenie dnešného zasadnutia OZ vykonala starostka obce Eva Holbová. Privítala všetkých 
poslancov a konštatovala, že z celkového počtu 7 poslancov sú prítomní 6 poslanci plus jedna nová, 
ktorá bude skladať sľub, a preto uznala dnešné zasadnutie OZ za uznášaniaschopné. 
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2./ Schválenie programu zasadnutia 

Starostka sa spýtala poslancov, či sú z ich strany pripomienky k programu, ktorý bol uvedený  
na pozvánke. Nikto z prítomných nemal pripomienky.  

Za:               6 
Proti:            0 
Zdržal sa:    0 

Uznesenie č. 1/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 12 ods. 5 zákona č. 369/1991 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje, že zasadnutie obecného zastupiteľstva sa bude uberať 
podľa programu na pozvánke a vynechá sa bod č. 9. 
 

Starostka pridala v tomto bode dodatočnú informáciu – a to, žiada ho  doplniť o bod: Návrh  
na vyradenie majetku obce, na ktoré sa v decembri pozabudlo. Inventarizačné komisie vyradia 
majetok, ktorý sa nepoužíva. O tomto doplnení programu do bodu č. 7 dala starostka hlasovať: 

Za:               6 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 2/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 12 ods. 5 zákona č. 369/1991 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje, doplňujúci bod zasadnutia zastupiteľstva – Návrh  
na vyradenie majetku obce. 
 
 

3./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
Zaznamenaním zápisnice zo zasadnutia je poverená Ing. Lenka Gregorová. 
P. Starostka navrhuje overovateľov zápisnice: p. Ján Jagrik, p. Erika Faturíková a dala o tomto 
hlasovať: 

Za:               6 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 3/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 15 zákona č. 369/1991   
o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje overovateľov zápisnice: Ján Jagrik, Erika Faturíková. 
 
 
4./ Sľub nového poslanca obecného zastupiteľstva 

Starostka informovala poslancov, že poslankyňa Sláva Bolegová sa vzdala svojho mandátu 
z osobných dôvodov, a preto je treba vymenovať nového poslanca. Ďalšou zvolenou poslankyňou 
v poradí v posledných komunálnych voľbách bola p. Miriam Holancová. 
P. Miriam Holancová zložila sľub poslanca obecného zastupiteľstva a potvrdila to aj svojím podpisom.  
P. starostka privítala novú poslankyňu OZ. P. Kolmanová ňou v komisiách OZ nahradí predchodkyňu 
p. Bolegovú. 
Uznesenie č. 43/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 15 zákona č. 369/1991  
o obecnom zriadení v z. n. p. konštatuje, že novozvolená poslankyňa obecného zastupiteľstva 
Miriam Holancová zákonným predpisom zložila sľub poslanca Obecného zastupiteľstva obce 
Mikušovce. 
 
 
5./  Informácia o plnení uznesení č. 51 – 66/2023 zo dňa 14.12.2023 
Uznesenie č. 51/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje, že zasadnutie obecného zastupiteľstva sa bude uberať 
podľa programu na pozvánke. 
Uznesenie č. 52/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 15 Zákona o obecnom zriadení 
schvaľuje overovateľov zápisnice: Dušan Gregor, Andrea Tomanová. 
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Uznesenie č. 53/2023:  Obecné   zastupiteľstvo   obce   Mikušovce   podľa § 11 ods. 4 Zákona  
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., berie na vedomie informáciu o plnení uznesení OZ 
v Mikušovciach č. 40 – 50/2023 zo dňa 3.10.2023. 
Uznesenie č. 54/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce berie na vedomie stanovisko hlavného 
kontrolóra obce k rozpočtu obce Mikušovce na rok 2024 – 2026. 
Uznesenie č. 55/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe Zákona č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov schvaľuje 
návrh rozpočtu obce Mikušovce na rok 2024. 
Uznesenie č. 56/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe Zákona č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov berie  
na vedomie návrh rozpočtu obce Mikušovce na rok 2025 – 2026. 
Uznesenie č. 57/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení a zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady 
a drobné stavebné odpady schvaľuje Dodatok č. 1 k VZN č. 1/2022 o miestnych daniach a miestnom 
poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v obci Mikušovce.   
Uznesenie č. 58/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov schvaľuje 
rozpočtové opatrenie č. 4/2023. 
Uznesenie č. 59/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje Návrh plánu práce kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky 
obce Mikušovce na I. polrok 2024. 
Uznesenie č. 60/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 540/2007  
Z. z. o audítoroch, audite a v z. n. p. berie na vedomie správu audítora o overení konsolidovanej 
účtovnej závierky k 31.12.2022 obce Mikušovce. 
Uznesenie č. 61/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 369/1990 Zb.  
§ 11 ods. 4 o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje nasledovné inventarizačné komisie a ich zloženie: 

Majetok obce: predseda: Zuzana Pagáčová, člen: Slavomíra Bolegová, Erika Faturíková, 

zodpovedný: Ing. Kolmanová Alena, Kopačková Dana 
Kultúrny dom: predseda: Dušan Gregor, člen: Andrea Tomanová, Ján Jagrik                                

zodpovedný: Kopačková Dana 
Požiarna ochrana: predseda: Ján Jagrik, člen: Dušan Gregor, Zuzana Pagáčová                     

zodpovedný: Kopačka Daniel 
Telovýchovná jednota: predseda: Dušan Gašpárek, člen:Erika Faturíková, Andrea Toma-

nová, zodpovedný: Holba Peter 
ZŠ s MŠ Mikušovce: predseda: Ing. Mončeková Mária, člen: Sláva Bolegová, Mária Gere-

gová, zodpovedný: Ing. Jakúbková Viera 
Uznesenie č. 62/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb.  
o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje žiadosť o dotáciu DHZ Mikušovce na rok 2024 v celkovej 
požadovanej výške 3000,- € (slovom Tritisíc eur). 
Uznesenie č. 63/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce berie na vedomie správu  
o výchovno – vzdelávacej činnosti Základnej školy s materskou školou Mikušovce za školský rok 
2022/2023. 
Uznesenie č. 64/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb.  
o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje termíny verejných zasadnutí poslancov obecného 
zastupiteľstva obce Mikušovce na rok 2024: 30.1., 21.3., 13.6., 26.9., 12.12.2024.  
Uznesenie č. 65/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb.  
o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje Jednote dôchodcov Mikušovce odpustenie poplatku  
za prenájom kultúrneho domu na akciu, ktorá sa koná dňa 29.12.2023.  
Uznesenie č. 66/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb.  
o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje jednorazový finančný príspevok 100,- € (slovom Jednosto 
eur) pre Slovenský zväz zdravotne postihnutých, Základná organizácia SZZP, 018 52  Pruské.   
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Uznesenie č. 67/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb.  
o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje Vladimírovi Eliášovi, bytom Mikušovce 171, 018 57  
Mikušovce, jednorazovú dávku v hmotnej núdzi, ktorá bude poskytnutá vo forme materiálovej 
pomoci v hodnote 100,- Eur (slovom Jednosto eur). 
 
V tomto bode podotkla hlavná kontrolórka obce, že sa majú kontrolovať a čítať iba uznesenia, 
ktorými obecné zastupiteľstvo niečo schvaľovalo a nemusia sa kontrolovať uznesenia, ktorými 
poslanci „zobrali na vedomie“.   
Uznesenie č. 5/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 11 ods. 4 Zákona  
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., berie na vedomie informáciu o plnení uznesení OZ 
v Mikušovciach č. 51-67/2023 zo dňa 14.12.2023. 
 

 
6./ Návrh rozpočtového opatrenia č. 5/2023 

     P. starostka udelila slovo Ing. Alene Kolmanovej. Opatrenie bolo všetkým poslancom zaslané 
vopred na e-mail. P. Kolmanová upresnila, čoho sa rozpočtové opatrenie týka a aké mala obec príjmy 
a výdavky. 
     P. Gregor podotkol, že v zaslanom dokumente bol zrejme preklep v názve dotácie – namiesto 
názvu Dotácia – detské ihrisko bol názov Dotácia – kuchyňa. Spýtal sa tiež, či je dotácia na vybavenie 
kuchyne vo výške 12 800,- € je namiesto avizovaných 20 000,- € a dotácia na detské ihrisko vo výške 
31 850,- € je namiesto avizovaných 50 000,- €. P. starostka upresnila, že áno, vybavenie kuchyne 
preto, lebo TSK nám dotáciu ponížilo z dôvodu dokončovania hokejového štadióna v Trenčíne 
a detské ihrisko preto, lebo sa zrušili niektoré preliezkové prvky – konkrétne loď. 
     V tejto súvislosti starostka informovala, že zmluva na dotáciu na kuchyňu je už podpísaná.  
P. Faturíková sa v tejto súvislosti spýtala, či táto dotácia musela byť použitá iba na vybavenie kuchyne 
a nie na niečo iné. P. starostka uviedla, že táto dotácia z TSK sa dala vybaviť iba na kuchyňu. Uviedla 
tiež, že ju nevyčerpáme celú, cca 400 € sa z nej nepoužije, lebo nám dodávateľ nezarátal dopravu.  
P. Gašpárek uviedol, že je to škoda, že sa radšej mohlo ešte niečo doobjednať, ale už sa s tým v tejto 
fáze, kedy je to na Tendernete, nedá nič robiť. 
     Starostka ďalej pokračovala k dotácii na detské ihrisko, že sa zmenil názov tejto dotácie, prvky sú 
už vybraté, ale rieši sa materiál, ktorý sa použije pri ich výrobe, či agátové drevo, ktoré treba 
pravidelne po pár rokoch obnovovať alebo bude kovové. Starostka informovala, že všetky súčasné 
prvky sa premiestnia na futbalové ihrisko a budú tam aj 3 lavičky a odpadkové koše. P. Gregor  
podotkol, že by bolo potom dobré opraviť aj štrkový chodník, ktorý tadiaľ vedie, p. starostka uviedla, 
že to z tejto dotácie nebude možné, môže sa spraviť len to, čo je schválené. 
     P. Faturíková sa spýtala Ing. Kolmanovej ohľadom upresnenia výdavkov, ktoré sú to „prenesené“. 
     HK p. Dobrodejová ďalej v tomto bode informovala, že poslanci majú schvaľovať iba tú časť 
rozpočtového opatrenia, ktorá sa týka obce. Tú časť, ktorá sa týka školy, by mali iba zobrať  
na vedomie, lebo o nej nerozhodujú. 

Za:               7 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 6/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004 Z. z. 
o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 5/2023. 
 
 

7./ Návrh na vyradenie majetku obce 
     P. starostka udelila slovo p. Kopačkovej, ktorá má inventarizáciu majetku na starosti – časť 
operatívnu evidenciu (v hodnote do 1700 €). Tá informovala poslancov o tomto majetku obce a tiež 
vymenovala majetok vhodný na vyradenie. Navrhuje vyradiť majetok spolu v sume 451,32 € (regál 
na hadice, vešiak drevený, rozhlasová ústredňa – zosilovač). 
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     P. Gregor sa spýtal, či sa ide vyradiť aj zosilovač, a či by sa nedal nejakým spôsobom radšej 
opraviť, lebo by mohol poslúžiť ako rezerva, keby sa náhodou Rozana pokazí, aby sme nezostali bez 
rozhlasu v prípade poruchy. 
     V tejto súvislosti starostka uviedla, čo sa týka Rozany, že poruchu vybavila cez poisťovňu v sume 
2960,20 €, tak sa nám takmer celé náklady na Rozanu preplatili.  
     Starostka vyzvala poslancov hlasovať o návrhu na vyradenie majetku operatívnej evidencie, ktorý 
im predniesla p. Kopačková: 

Za:                  7 
Proti:               0 
Zdržal sa:        0 

Uznesenie č. 7/2023: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 138/1991 
Zákona o majetku obcí schvaľuje vyradenie majetku obce Mikušovce podľa jednotlivých 
inventarizačných komisií.. 
 
Ing. Kolmanová ďalej informovala poslancov o výške dlhodobého majetku obce.  
 
 
8./ Schválenie zásad hospodárenia s majetkom obce 

Poslanci mali tieto zásady zaslané vopred na e-mail. Je to bod zasadnutia, ktorý sa preniesol 
z prechádzajúceho zasadnutia. P. Dobrodejová informovala, prečo sa tieto zásady museli meniť  
a tiež o novele, ktorá nastala 1.11.2023. Zásady musia byť aktualizované podľa nej, v stručnosti sa 
napr. jedná o predaj pozemkov, osobitný zreteľ, čo s majetkom v obci, ako má byť označený, 
pohľadávky obce, atď. Starostka sa spýtala, či má niekto otázky, nikto z prítomných nemal. Starostka 
ďalej uviedla, že týmito zásadami sa rušia tie predchádzajúce. Tieto nové zásady sú prísnejšie ako tie 
predošlé.  

Za:                  7 
Proti:               0 
Zdržal sa:        0 

Uznesenie č. 8/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe § 11 ods. 4 písm. a) zákona 
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a § 9 ods. 1 zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí schvaľuje 
Zásady hospodárenia s majetkom obce Mikušovce. 
 

 

9./  Rôzne 

A/ Rada rodičov pri ZŠ s MŠ Mikušovce si požiadala o odpustenie poplatkov počas Katarínskej 
zábavy po našej zabíjačke 18.11.2023 – viď príloha. P. Pagáčová uviedla, že keď sa poplatky odpustili 
dôchodcom pri Silvestrovskej veselici, že by sa mohli odpustiť aj rodičom. Všetko sú to peniaze  
pre deti našej školy. Poslanci navrhli odpustenie poplatku prenájmu vo výške 120,- € a starostka dala 
o tomto hlasovať.  

Za:                  7 
Proti:               0 
Zdržal sa:        0 

Uznesenie č. 9/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/199 Zb. 
o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje SRRZ – Rade rodičov pri Základnej škole s materskou 
školou Mikušovce odpustenie poplatku za prenájom kultúrneho domu na akciu, ktorá sa konala 
dňa 18.11.2023. 
 

 

B/ P. starostka informovala poslancov, že nám prišla ponuka od kapely Cigánski diabli, že by chceli 
v našom KD usporiadať koncert, požiadavku majú na deň 10.11.2024. Ponúkajú nám zisk v pomere 
90:10 a poslanci navrhli, nech dajú niekoľko voľných vstupeniek.  
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C/ Starostka informovala o cenovej ponuke na zavedenie rozhlasu na novej ulici – vystavané nové 
rodinné domy. Ponuka je cca 6500,- € - viď príloha. Všetci poslanci, vrátane starostky uviedli, že je 
to predražené a cenovú ponuku zamietli. P. Gregor navrhol, nech sa len káble „odpichnú“ od tých 
súčasných a nekupovať nový systém.  
     V tejto súvislosti poslanci opäť uviedli, že súčasný rozhlas zle počuť v niektorých častiach obce. 
Starostka povedala, že to už riešila s p. Makarom – ten uviedol, že každá z „hlásateliek“ hlási iným 
tempom, že aj to môže mať na to vplyv. Ale že keď sa vonku oteplí, príde p. Makara (z Rozany) 
a premerajú zvuky z ampliónov a tiež ponastavujú, aby sa to zlepšilo. P. Gregor ešte navrhol vyskúšať 
nahrať oznamy cez kvalitnejšie mikrofóny, že ich môže poskytnúť. 
 

10./  Diskusia 

 

A/ P. starostka udelila slovo p. Pagáčovej, ktorá v krátkosti zhodnotila ples. 
 

B/ El. stĺpik – p. Gregor spomenul elektrický stĺpik, ktorý sa rozoberal na predchádzajúcom zasadnutí. 
Starostka uviedla, že el. stĺpik sa nakoniec robil cez 2 projekty, jeden bol cez SSD a druhý  
na napojenie, vykopanie, zahrabanie, jeden projekt bol v sume 4700 € a druhý v sume 4500 €.  
P. Gregor opomenul, že bol účtovaný aj výkop v sume 3500 €. Nikto z poslancov na začiatku 
rokovania o elektrickom stĺpiku v minulom roku nečakal, že tento „projekt“ vyjde takú vysokú sumu.  
     Tento projekt dal Gregor naceniť a predložil cenovú ponuku firmy ROEL, ktorá je v sume 5100 € 
za rovnaký výsledok. P. starostka to odôvodnila, že projekt bol rozdelený aj na viaceré faktúry 
a zákazka bola vykonaná rýchlo. P. Gregor spomenul ešte to, že sa nakoniec aj tak na podujatie v lete 
musela zapožičiavať elektrocentrála za nemálo peňazí. Podotkol tiež, že starosta by mal rozhodovať 
do sumy 5000 € za celú zákazku a nie za jednotlivé faktúry.  
 
C/ Projekt Rekonštrukcia domu smútku – poslanci sa vrátili k tomuto projektu, ktorý taktiež riešili  
na poslednom zasadnutí. P. Gregor sa vyjadril, že sa nedopátral k schváleniu druhej fakturovanej 
sumy. Starostka uviedla, že bola zahrnutá v rozpočtovom opatrení. P. Gašpárek uviedol, že 
schválených bolo 37 000 €. Starostka potvrdila a tiež spomenula, že druhá časť sa schvaľovala 
v rozpočtovom opatrení ešte počas pôsobenia Janky Pagáčovej (robil sa vnútrajšok  
a elektroinštalácia). Gregor podotkol, že výsledná suma 91 000 € za rekonštrukciu domu smútku 
prekvapila všetkých poslancov a vyjadril nespokojnosť s tým, že takéto výrazné sumy sa nesmú 
dávať iba do rozpočtového opatrenia. Podľa jeho slov, keď sa rozhoduje uznesením “o sume  
200 € pre seniorov“, tak aj o zvlášť takto výrazných položkách by sa malo samostatne a nie v rámci 
nejakého rozpočtového opatrenia.  
 

D/ Oprava výtlaku vodovodu na spoločnom Združenom vodovode Mikušovce – Tuchyňa –  
p. Gregor spomenul staršiu zákazku na rekonštrukciu vodovodu v hodnote cca 140 000 €, že obec 
Tuchyňa „nás vlastne zachránila“ svojím zamietaným postojom pred  tým, že by každá obec zaplatila 
zákazku za opravu vodovodu v sume cca 70 000 €. Informoval poslancov, že vodovod je opravený, 
predložil faktúry z Tuchyne a oprava bola v celkovej hodnote cca 1800 €. Starostka uviedla, že prvý 
výtlak bol nacenený celkovo na 78 000 €, pre každú obec cca 39 000 €, riešil to ešte p. Lovíšek 
z Ekologických stavieb, s. r. o., ale nakoniec k nemu ani neprišlo a zostal stáť. Gregor upresnil, že 
nerieši prvý výtlak, ale ten druhý a podotkol, že poslanci neboli informovaní o tom, že výtlak bol 
vlastne opravený za zlomok z požadovanej ceny. Starostka uviedla, že s týmto návrhom opravy prišiel 
p. Flašík (nový správca vodovodu). 
 
E/ Oporný múr – p. Gregor spomenul nový oporný múr, ktorý sa robil v našej obci pri futbalovom 
ihrisku TJ. Upresnil, že v obci Tuchyňa sa na ihrisku robilo niečo podobné, oporný múr +  
vybetónovaná plocha a vyšlo to v celkovej sume cca 18 000 € kompletne. V našej obci sa  
za 18 000 € spravil „iba“ oporný múr. P. Gašpárek uviedol, že toto vymurovanie oporného múra spolu 
s vyrovnaním terénu dal naceniť inému dodávateľovi a cenová ponuka je v sume 6500 €. Starostka 
uviedla, že oporný múr bol riešený cez Tendernet a verejné obstarávanie. Naviac tam bol umiestnený  
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na spevnenie plochy aj materiál zo zbúrania „skladu Buček“, ktorý sa musel vyviezť. P. Gregor 
uviedol, že odvoz materiálu nemohol vyjsť 12 000 – 13 000 €. Starostka ďalej uviedla, že v cene bolo 
upratanie, zbúranie, a že bol robený presne podľa projektu. 
 
F/ Kontrola HK – p. Dobrodejová vstúpila do debaty a uviedla, že všetky tieto spomínané 3 projekty 
(dom smútku, el. stĺpik a oporný múr) zahrnie do svojho plánu, preskúma ich dopodrobna a urobí 
kontroly.  
 
G/ Odmeňovanie – p. Gregor spomenul to, že na poslednom zasadnutí sa nedokončila debata 
o odmeňovaní a žiadal o vyjadrenie. E. Faturíková sa zapojila do debaty ohľadom škrtania hodín 
a vyjadrila nespokojnosť. Medzi p. Pagáčovou, Gregorom, starostkou a ostatnými poslancami sa 
spustila búrlivejšia debata ohľadom princípu vyplácania akcií. Gregor uviedol, že sa vzdá funkcie 
zástupcu v prospech Pagáčovej, tá to odmietla. 
 
H/ Komunikácia – poslanci uviedli, že sa im nedostávajú dostatočné informácie a vyjadrili 
nespokojnosť, že pred rokom bola komunikácia na úplne inej úrovni.  
 

I/ Akcie v obci – starostka informovala občanov, že 20.7.2024 by sa v našej obci uskutočnili Hody, 
25.1.2025 by sa konal ďalší ročník Obecného plesu, 12.3.2024 v utorok by sa konalo Uvítanie detí 
do života a kvôli prvému svätému prijímaniu v našej obci dňa 12.5.2024 by sa presunula akcia Deň 
matiek na dátum 19.5.2024 – dohodne sa p. starostka s p. riaditeľkou školy kvôli programu.                                                                                                                             
 
 

11.  Záver 

Starostka obce poďakovala poslancom OZ za účasť. 
 

 

V Mikušovciach, dňa 4.3.2024 
 
 
 
 
 
 
                súhlas so zverejnením                                                   súhlas so zverejnením                 
...................................................................                   ............................................................... 
        starostka obce: Eva Holbová                                  zapisovateľka: Ing. Lenka Gregorová 
 
 
Overovatelia: 
 
 
              súhlas so zverejnením                                                   súhlas so zverejnením 
...................................................................                  ................................................................. 
                      Ján Jagrik               Erika Faturíková  


